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ZAPISNIK 
 
 
 

 Pre zvaničnog početka skupštinskog zasedanja Željko Bodrožić, predsednik 
Nezavisnog udruženja novinara Srbije (NUNS) predložio je  Nedima Sejdinovića, Amelu 
Bajrović i Marka Somborca za članove Radnog predsedništva. Povodom ovog predloga 
reagovao je Nenad Novičić koji je naveo da je izmenom Statuta koji se odnosi na ovaj 
deo članovima organa NUNS – a onemogućeno da rukovode radom Skupštine NUNS – 
a. Posle provere u Statutu, Bodrožić je prihvatio sugestiju kolege Novičića i za članove 
Radnog predsedništva predložio Rada Radovanovića, Nikolu Krstića i Tamaru Tankosić. 
Ovaj predlog je prihvaćen sa jednim glasom protiv, posle čega je Radno predsedništvo 
preuzelo dalje vođenje Skupštine. 
 U skladu sa prvom tačkom dnevnog reda izabrani su članovi Verifikacione 
komisije za koje su predloženi Tamara Filipović Stevanović, Nevena Ršumović i Miloš 
Miloradović. Predlog članova Verifikacione komisije je usvojen sa jednim uzdržanim 
glasom. 
 Posle izbora članova Verifikacione komisije za zapisničara je jednoglasno izabran 
Aleksandar Arsenijević. 
 Predsedavajući Radnog predsedništva zatim je učesnike Skupštine upoznao sa 
činjenicom da Skupština može pravosnažno i legitimno da radi i odlučuje budući da joj 
prisustvuju 104 članice i člana Udruženja, čime je iscrpljena i treća tačka dnevnog reda 
koja se odnosila na utvrđivanje kvoruma. 
 Za reč se javio kolega Nenad Novičić koji je predložio dopunu dnevnog reda 
tačkom koja se odnosi na usvajanje Zapisnika sa prethodne Skupštine NUNS –a 
održane 25. juna 2022. godine. Svoj predlog Novičić je obrazložio činjenicom da su u 
Zapisniku navedene sve odluke koje su donete na prethodnoj Skupštini a koje su 
obavezujuće za organe Udruženja. Objašnjavajući celishodnost zahteva za dopunu 
dnevnog reda Novičić je naveo da je na prošloj Skupštini doneta odluka da se odmah 
posle nje formira Radna grupa i organizuje javna rasprava o Izmenama i dopunama 
Statuta NUNS – a, što nije učinjeno u skladu sa odlukom već je Radna grupa formirana 
tek posle tri meseca, a da kako je Novičić naveo o predlozima Grupe nikada nije 
povedena javna rasprava, dodajući da Zapisnik sa prethodne Skupštine nije na vreme 
dostavljen članovima kako bi imali uvid u ono šta je na njoj usvojeno. 
 Za reč se javila Tamara Filipović Stevanović, generalna sekretarka NUNS – a 
koja je odgovarajući na primedbu Nenada Novičića navela da se Zapisnik kao i svi 
prethodni i ostali dokumenti nalazi na veb sajtu Udruženja i da je u svakom trenutku 
dostupan svakoj članici ili članu NUNS – a.  



 Odlukom većine učesnica i učesnika Skupštine usvojen je predlog za dopunu 
dnevnog reda koju je predložio Nenad Novičić, čime je istovremeno jednoglasno usvojen 
i dnevni redu u celini, da bi članice i članovi Udruženja odmah posle toga jednoglasno 
usvojili i Zapisnik sa prethodne sednice.  
 

1. Otvaranje Skupštine  
2. Izbor Verifikacione komisije i zapisničara  
3. Utvrđivanje kvoruma i usvajanje dnevnog reda  
4. Izbor Izborne komisije 
5. Usvajanje zapisnika sa prethodno održane sednice Skupštine 

25.06.2022. godine 
6. Utvrđivanje liste kandidata/kinja za predsednika/cu NUNS-a, izbor 

predsednika NUNS-a  
7. Predstavljanje izveštaja o radu NUNS-a u periodu jun 2022 – maj 2023. 

godine (prilog 1)  
8. Rasprava o radu NUNS-a  
9. Rasprava na temu izmena i dopuna  Statuta NUNS –a (prilog 2) 
10. Proglašenje novoizabranog predsednika/ce NUNS-a za period 2023 – 

2027.godine 
11. Razno 

 
 Naredna tačka dnevnog reda odnosila se na izbor članica i članova Izborne 
komisije u koju su predloženi Bojana Vlajović, Duško Medić i Fahrudin Kladničanin. 
Predlog članova Izborne komisije je prihvaćen sa jednim uzdržanim glasom. 
 Sledeća tačka dnevnog reda se odnosila na Utvrđivanje liste kandidatkinja i 
kandidata za predsednicu odnosno predsednika NUNS –a i izbor predsednika 
Udruženja. Tim povodom Izborna komisija je obavestila učesnike Skupštine da je jedini 
kandidat za novog predsednika NUNS – a dosadašnji predsednik Željko Bodrožić čiju 
kandidaturu je u skladu sa Statutom podržalo dvadeset članica i članova Udruženja.  
 Reč je dobio Željko Bodrožić koji se zahvalio svima koji su podržali njegovu 
kandidaturu naglasivši da će se, kako je naveo u svom programu koji je članicama i 
članovima dostavljen putem mejla, njegov program zasnivati na onome što je urađeno 
tokom prethodnog četvorogodišnjeg mandata.  
 -Najvažniji zadatak u naredne četiri godine je da samo nastavimo sa aktivnostima 
o kojima ste mogli da pročitate u materijalu koji vam je dostavljen, a on se odnosi na 
širenje i aktiviranje što većeg dela članstva. U prethodnom periodu smo završili najveći 
deo revizije članstva i kako sada stvari stoje nakon završetka revizije NUNS će imati oko 
3.000 registrovanih članova. Naš cilj je da barem 500 članova učestvuje u našim 
aktivnostima – najavio je Bodrožić. 
 Bodrožić je naveo da je pandemija u velikoj meri uticala na izostanak 
angažovanijeg rada članica, članova i organa Udruženja, ali da je NUNS u saradnji sa 
partnerskim organizacijama i udruženjima u poslednjih godinu dana uspeo da nadomesti 
i sanira posledice pandemije i kada je reč o povećanju broja članova i kada je reč o 
aktivnostima Udruženja. On se istovremeno osvrnuo i na zapaženo učešće NUNS – a u 
radu radnih grupa, izradi Medijske strategije ali i u okviru međunarodne saradnje kada je 
reč o bezbednosti novinara i unapređenju kvaliteta novinarske profesije. Bodrožić je 
najavio da će Izvršni odbor Udruženja uskoro usvojiti i novi Statut Centra za istraživačko 



novinarstvo (CINS) čiji je osnivač NUNS, a na osnovu koga će NUNS ostati jedini 
osnivač Centra, dok će novi Statut CINS - u garantovati autonomiju u organizacionoj i 
uređivačkoj sferi.  
 Kao primarni cilj NUNS – a Bodrožić je najavio obnavljanje mreže poverenika 
Udruženja čiji rad će jednim delom biti profesionalizovan čime će se pospešiti njihovo 
angažovanje u lokalnim sredinama. Bodrožić je podsetio i na činjenicu da je NUNS 
izopšten iz lokalnih komisija za dodelu sredstava za proizvodnju medijskih sadržaja od 
javnog interesa, što je po njegovom mišljenju više nego slikovita ilustracija društvenih 
uslova u kojima Udruženje funkcioniše. 
 Osvrnuvši se na trenutnu situaciju, proteste i zahteve građana koji su pokrenuti 
posle tragičnih događaja u beogradskoj školi „Vladislav Ribnikar“ i nekoliko sela 
mladenovačke i smederevske opštine Bodrožić je predložio formiranje Radne grupe koja 
će tokom skupštinskog zasedanja kreirati saopštenje kojim će se Udruženje obratiti 
povodom aktuelnog stanja. 
 Budući da to nije urađeno na početku skupštinskog zasedanja Bodrožić je pozvao 
učesnice i učesnike da minutom ćutanja odaju poštu preminulim koleginicama i 
kolegama. 
 Učesnicama i ućesnicima Skupštine se posle izlaganja Željka Bodrožiča obratio 
Rade Radovanović, predsedavajući Radnog predsedništva, koji je podržao inicijativu 
predsednika NUNS – a da se Skupština povodom aktuelnih dešavanja i protesta 
građana obrati javnosti proglasom kojim bi se dala podrška protestu protiv nasilja i pre 
svega zahtevima koji se odnose na medijsku sferu i situaciju u medijima na čemu 
Udruženje godinama unazad insistira. 
 Povodom ove inicijative Bodrožić je objasnio da proglas Udruženja treba da se 
odnosi na poštovanje zakonske regulative koja se odnosi na medije i Regulagulatorno 
telo za elektronske medije (REM), odnosno momentalnu smenu aktuelnih članova 
Saveta REM – a i imenovanje novih koji bi radili u skladu sa propisima. 
 Za reč se javila Jelka Jovanović koja je navela da bi proglas trebao da se bazira 
insistiranju na profesionalnosti i poštovanju zakona a ne na podršci zahtevima protesta. 
 Svetozar Raković je podsetio da bi Udruženje trebalo u svom programu da se 
osvrne i na političku situaciju koja je delom inicirala proteste, podsetivši da devedesetih 
godina NUNS nije ignorisao činjenicu da je tada Srbija bila u permanentnom stanju 
diktature, a što je pored ostalog direktno uticalo na stanje i rad u medijima, pa se ne 
treba stideti ni sada da se javno iznese da se NUNS osim za medijske bori i za 
građanske slobode. Raković je za člana Radne grupe predložio Rada Veljanovskog. 
 Za reč se javio Rade Veljanovski koji je podsetio da Medijska strategija i Akcioni 
plan za njeno sprovođenje izričito predviđaju da institucije vlasti mogu biti predlagači 
članova Saveta REM – a. 
 -Naš današnji proglas treba da se bazira na doslednom inisistiranju onoga što 
predviđa Medijska strategija a što pokušava da se ne implementira u novi Zakon o 
elektronskim medijima – objasnio je Veljanovski koji je ujedno pristao da podatke koje je 
izneo formuliše u formi proglasa kojim će se Skupština NUNS –a obratiti javnosti 
povodom aktuelne situacije u zemlji. 
 Za reč se povodom proglasa Udruženja javio Dragan Kremer koji je upozorio da 
prisutni na skupštinskom zasedanju ne predstavljaju legitimnu većinu članstva. 
Istovremeno osvrnuvši se na zahteve učesnika građanskog protesta Kremer je istakao 
da NUNS ne bi trebao da traži bilo čiju zabranu već da novi saziv Saveta REM – a 



ponovo razmotri zahteve za dobijanje frekvencija medija zbog čije uređivačke politike 
između ostalog protestuju građani. 
 Pre nego je Radno predsedništvo otvorilo diskusiju o izveštaju NUNS – a 
Skupština se saglasila da se trajanje pojedinačne diskusije ograniči na pet minuta. 
 Za reč se javio Nenad Novičić koji je Bodrožićev program nazvao „spiskom lepih 
želja“ istakavši da će se njegova diskusija odnositi na ono što predsednik Udruženja nije 
uradio a odnosi se na odluke koje su u donete u prethodne četiri godine. 
 -Predsednik je 2019. godine preuzeo obavezu da omogući članovima on line 
praćenje sednica Izvršnog odbora NUNS –a. Tu obavezu uprkos činjenici da je u 
međuvremenu obećao u nekoliko narata on nije realizovao. Sekretarijat čiji rad je 
pohvalio, a koji je pod njegovom ingerencijom, uopšte nije dobro radio posebno u delu 
koji se odnosi na komunikaciju sa članstvom. Odluke Izvršnog odbora koje se nalaze na 
veb sajtu NUNS – a prezentovane su u veoma šturom obliku bez dispozitiva kojim se 
objašnjavaju, a uz mnoge odluke nije čak naveden ni datum kada su donete – objasnio 
je Novičić. 
 Pošto se više niko nije javio za reč Radno predsedništvo je predložilo pauzu do 
14 časova tokom koje bi se glasalo o predlogu za novog predsednika NUNS – a. 
 Posle pauze tokom koje je obavljeno glasanje za izbor novog predsednika NUNS 
– a počela je rasprava o radu Udruženja u periodu između dve Skupštine. Izveštaj o 
radu organa NUNS – a koji je članicama i članovima udruženja dostavljen putem 
elektronske pošte podneo je Željko Bodrožić. 
 Bodrožić je između ostalog istakao da je Udruženje tokom proteklih godinu dana 
bilo aktivno u okviru zagovaračkih aktivnosti, učešću u radu radnih grupa, proširenju 
broja godišnjih nagrada, kadrovskom proširenju Sekretarijata koji se u ovakvoj 
društvenoj situaciji suočava sa mnoštvom problema, naročito kada je reč o napadima na 
novinare. Kao bitne aktivnosti Bodrožić je ocenio kampanje promocije Udruženja i 
upoznavanje javnosti sa problemima novinarske profesije  koje su sprovođene u 
mnogim delovima Srbije što je, kako tvrdi Bodrožić rezultovalo dobrim rezultatima. 
Istovremeno, kako je objasnio Bodrožić, unapređen je sajt Udruženja, a NUNS je 
proširio svoj angažman na društvenim mrežama što je rezultovalo znatno većom 
transparentnošću kada su društveni angažman i aktivnosti u pitanju. On je podsetio da 
je u međuvremenu objavljeno sedam brojeva publikacije Dosije o medijima koji 
objavljujemo u sa radnji sa dnevnim listom Danas. Kada je reč o projektima koje 
realizuje NUNS, Bodrožić je naveo da je i tokom prethodne Udruženje samostalno ili u 
saradnji sa drugim organizacijama realizovalo mnoštvo projekta zbog čega se javila 
realna potreba za proširenjem projektnog tima.  
 Posle uvodnog izlaganja otvorena je rasprava o ovoj tačci dnevnog reda, a prvi 
se za reč javio Nenad Novičić koji je ponovio tvrdnju da Statut predviđa da svaki organ 
podnese izveštaj o svome radu, a ne da se to čini u objedinjenoj formi. Novičić je 
negativno ocenio rad Suda časti objasnivši da Sud mora da se oglasi ne samo u slučaju 
direktne prijave već i u slučaju saznanja da je neko od članica ili članova Udruženja 
prekršio Kodeks novinara. 
 -Raduje me da je prihvaćen moj predlog o statusu poverenika NUNS –a koji 
ubuduće za ovu funkciju treba da budu plaćeni, a ne da je obavljaju volonterski. U 
prethodnih godinu dana predsednik nije obišao nijednu lokalnu redakciju, ili možda jeste, 
a da to nigde nije navedeno, a zajednički je stav da su na lokalu novinari i redakcije 
najugroženiji-rekao je između ostalog Nenad Novičić. 



  Za reč se javio Dragan Kremer koji je prvo izneo predlog da NUNS pokrene 
edukaciju novinara za izveštavanje o žrtvama nasilja. Kremer je ukazao na činjenicu da 
učesnicima i učesnicama Skupštine nisu podeljeni glasački listići prilikom prijavljivanja. 
Istovremeno on se negativno osvrnuo na formu listića na kome ne postoje opcije protiv i 
uzdržan. Kremer je činjenicu da je za predsednika Udruženja samo jedan kandidat 
ocenio kao pad demokratskog kapaciteta NUNS – a budući da je jedini kandidat za 
predsednika ujedno i bivši predsednik.  
 -U izveštaju stoji da imamo novih članova, a te ljude, čast izuzecima ne vidimo u 
telima Udruženja. Kako mislite da podmladimo i osvežimo NUNS novim ljudima i novim 
stavovima? Gospodin Novičić i ja smo u zadatom roku i zadatom formatu poslali svoje 
komentare koji se odnose na izmene i dopune Statuta NUNS-a, ove godine ja sam to 
ponovo uradio ali vi niste te komentare poslali članstvu već ste ih u poslednjem trenutku 
okačili na veb sajt Udruženja, što ne smatram nekom vrstom zavere već nemarom. 
Većina mojih primedbi odnosi se na to kadrovsko vrtenje unutar malog broja ljudi što je 
loše za rukovođenje bilo kojom organizacijom-upozorio je Kremer. 
 Dragan Kremer je istovremeno izneo i predlog da se NUNS „razvede“ od lista 
Danas koji je korporativni medij jer jednog dana, kako je objasnio, posle smene aktuelne 
vlasti ta saradnja može postati kompromitujuća za Udruženje. S tim u vezi on je podsetio 
da je svojevremeno i predložio da Dosije o medijima ima samo onlajn izdanje. Finasijski 
izveštaj Kremer je ocenio kao nepregledan iz koga se vidi da su se u Udruženje slivala 
velika sredstva ali se ne vidi, kako tvrdi, kako su i na šta su utrošena, a što treba da 
bude prezentovano u posebnom delu sajta u koji će moći da uđu samo članovi sa 
pasvordom a što je obećano, ali nije realizovano.  
 Povodom diskusije Dragana Kremera za reč se javio Rade Radovanović koji je 
naveo da niko od članova NUNS – a nije bio onemogućen da se kandiduje za 
predsednika Udruženja.   
 Za reč se javio Rade Veljanovski i podsetio da se iduće godine navršava 30 
godina od osnivanja Udruženja što je po njegovim rečima prilika da se sumiraju rezultati 
dosadašnjeg rada. Da se analizira šta je Udruženje uspelo da uradi u srpskom 
novinarstvu uopšte i koji su dometi medijske tranzicije. 
 Pošto se više niko nije javljao za reč pristupilo se glasanju o Izveštaju o radu 
NUNS – a. Izveštaj je usvojen sa jednim glasom protiv i jednim uzdržanim. 
 Radno predsedništvo je predložilo da se pre nego što počne rasprava o 
Izmenama i dopunama Statuta učesnice i učesnici Skupštine izjasne o proceduri rada. 
Predlog da predlagači imaju do deset minuta za diskusiju posle čega bi se glasalo o 
predlozima izmena i dopuna Statuta jednoglasno je prihvaćen. 
 Predlog izmena i dopuna prvi je obrazložio Nenad Novičić. On je na početku 
diskusije objasnio da je njegova osnovna ideja kojom se vodio prilikom podnošenja 
amandmana na Statut bila povećanje stepena odgovornosti nosilaca najodgovornijih 
funkcija, pre svega predsednika Udruženja. Novičić se složio sa ocenom Dragana 
Kremera da je predsednik nosilac svih aktivnosti NUNS – a i njegovih organa, pa tako 
predsednik saziva sednice Izvršnog odbora, predlaže dnevni red, predsedava sednicima 
i faktički rukovodi radom IO, dok istovremeno nema nikakvu odgovornost. On je tom 
prilikom podsetio da je upravo to bio motiv da podnese amandman da se u Statut ugradi 
odredba koja predviđa opoziv predsednika u slučaju nekaktivnosti koja podrazumeva ne 
sazivanje Skupštine ili sednica IO. 



 Za reč se javila Marija Babić koja je obrazložila predloge izmene i dopune Statuta 
NUNS – a koje je podneo IO, poput odredbe koja se odnosi na zamrzavanje članstva 
članicama i članovima Udruženja koji privremeno prestanu da se bave novinarskom 
profesijom jer bivaju politički angažovani ili se bave PR ili nekom drugom profesijom. IO 
je predložio i da se izmeni statutarna odredba po kojoj članice i članovi koji imaju status 
vlasnika ili direktora firmi koje se bave medijskom i srodnom delatnošću ne mogu biti 
članovi Izvršnog odbora i ostalih organa NUNS – a. Ona se ujedno osvrnula i 
prokomentarisala neke predloge Nenada Novičića i Dragana Kremera složivši se sa tim 
da bi uvođenje onlajn glasanja na Skupštinama u mnogome unapredilo i poboljšalo rad 
Udruženja, ali da su potrebna velika finasijska sredstva kako bi se obezbedila tajnost 
glasanja. Po njenoj oceni predlog da se predsednik Udruženja isključi iz rada IO budući 
da na taj način utiče na donošenje odluka nema uporište u realnosti jer je predsednik 
samo jedan od jedanaest članova ovog organa. Predlog da poverenici ne mogu biti 
članovi organa Udruženja, Babićka je ocenila nesvrsishodnim jer je dosadašnja praksa 
pokazala da su mnogi poverenici koji su ujedno bili članovi organa u mnogome 
unapredili rad na lokalu, dok kako je objasnila, funkcija poverenika i člana organa NUNS 
– a nisu u sukobu interesa. 
 Dragan Kremer je komentar na predloge koje su podneli Nenad Novičić i on 
ocenio kao krajnje neozbiljnim jer se svode na to da njihovi predlozi izmena i dopuna 
Statuta NUNS – a bivaju odbijeni uz obrazloženje da zahtevaju izmene mnogih drugih 
članova Statuta. 
 Na primedbu Dragana Kremera, Marija Babić je istakla da nijedan Novičićev i 
njegov predlog nisu odbijeni već da tek sledi glasanje o njima. 
 Nenad Novičić je predložio da se o svim podnetim amandmanima ne izjašnjava 
Skupština već da se organizuje javna rasprava koja je izostala u periodu između dve 
Skupštine iako je, kako je naveo,  to bio deo dogovora sa predsednikom Udruženja po 
završetku prethodne Skupštine.  
 Željko Bodrožić je izneo predlog da se predložene izmene i dopune Statuta koje 
je pripremila Radna grupa, usvojio IO usvoji i Skupština. 
 Za reč se javio Dragan Kremer koji je postavio pitanje članovima Sekretarijata da 
li se Udruženje obraćalo donarorima kako bi se obezbedila sredstva za unapređenje veb 
sajta Udruženja i stvaranje mogućnosti da se tajno onlajn glasa na Skupštini ili pristupi 
nekim delovima veb sajta sa pasvordom. 
 Tamara Filipović Stevanović, generalna sekretarka Udruženja je odgovorila da su 
bar od dva donatora tražena sredstva za tu namenu, da je za redizajn sajta od jednog 
donatora koji je odredio i firmu i programera dobijeno 1.000 dolara ali da programer 
koga je odabrao donator nije operativan zbog čega kasni npr. i objavljivanje odluka koje 
donose organi NUNS –a, a na šta je upozorio Nenad Novičić u svojoj diskusiji. Ona je 
ujedno iznela podatak da je NUNS kontaktirao holandsko udruženje novinara koje ima 
sistem za tajno onlajn glasanje od koga je dobio informaciju da izrada i instalacija takvog 
sistema košta 14.000 evra s tim da u zavisnosti od broja glasanja na sednici to 
podrazumeva dodatnih 5.000 evra po svakom glasanju. 

Mladen Arnautović je izneo zamerku da se Skupština svela na bavljenje 
tehničkim pitanjima umesto, s obzirom na situaciju u društvu, da prioritet imaju 
programska pitanja.   
 Miodrag Todorov je na početku obraćanja postavio pitanje svrhe i delotvornosti 
nastavka rada Skupštine posle pauze s obzirom da je u sali ostala svega polovina 



članica i članova od broja koji je na početku činio kvorum potreban za legitiman rad. Tim 
povodom Todorov je predložio da se ubuduće uvede obaveza da sve članice i članovi 
Udruženja koji su se registrovali na pošetku Skupštine budu prisutni do njenog 
završetka.   
 Nenad Novičić je ponovio svoj zahtev da se ne zatvara rasprava o izmenama i 
dopunama Statuta NUNS – a već da se u narednom periodu o predloženim činjenicama 
izjasne članice i članovi Udruženja kroz javnu onlajn raspravu. 
 Predsedavajući Radnog predsedništva Rade Radovanović je povodom predloga 
Nenada Novičića istakao da se on slaže sa ovim predlogom ujedno predloživši da se 
usvoji zaključak da se predložene izmene i dopune koje su podneli Nenad Novičić i 
Dragan Kremer uz predloge koje je podneo IO ponude na javnu raspravu u narednih 
mesec dana, a da se Radna grupa za izmenu Statuta ili Izvršni odbor ovlaste da se o 
prihvaćenim izmenama i dopunama onda članice i članovi izjasne na tematskoj 
konferenciji.  
 Za reč se javio Željko Bodrožić koji je s obzirom da je, kako je naveo, Statut i u 
ovakvom obliku funkcionalan, predložio da se, ako se Skupština saglasi, do naredne 
Skupštine prolongira rasprava o preostalim izmenama i dopunama. Bodrožić je ujedno 
predložio i sazivanje onlajn Skupštine u narednih mesec – mesec i po dana na kojoj ne 
bi bilo tajnog glasanja a kojoj bi onlajn moralo da prisustvuje najmanje 100 članica i 
članova koji bi se izjasnili o nekim izmenama i dopunama koji se odnose na tehnička 
pitanja, kao što su Medija centar ili izbor i finansiranje rada poverenika. 
 Rade Radovanović je izneo predlog da se javna rasprava o izmenama i 
dopunama Statuta održi zaključno sa septembrom, budući da počenje sezona godišnjih 
odmora. 
 -Predlog je da predložene izmene i dopune Statuta budu predmet javne onlajn 
rasprave koja će trajati do kraja septembra. 
 Predlog je usvojen jednoglasno i time je zaključena ova tačka dnevnog reda. 
 Na predlog Radnog predsedništva, pre neo što su saopšteni rezultati glasanja za 
predsednika NUNS – a, reč je dobio Rade Veljanovski koji je učesnicama i učesnicima 
Skupštine prezentovao tekst proglasa kojim se Skupština Nezavisnpog udruženja 
novinara Srbije obratila javnosti povodom aktuelnih dešavanja i građanskih  protesta, 
koji je Veljanovski naslovio kao Proglas za unapređenje zakonitosti u medijskoj sferi. 
 Tamara Tankosić je predložila da se termin unapređenje zameni terminom 
poštovanje zakonitosti, sa čime se složila Skupština.  
 Za reč se javio Vuk Cvijić koji je predložio da se termin apeluje zameni terminom 
zahtevamo, sa čim su se složili učesnice u učesnici Skupštine.  
 Dragan Kremer je predložio da se u Proglas unese i zahtev da novi Savet REM – 
a preispita dodeljivanje frekvencija sa nacionalnom pokrivenošću. 
 Na ovaj predlog je reagovao Rade Veljanovski koji je objasnio da predlog ako bi 
se usvojio otvara prostor vlastima i vladajućim partijama da Udruženje optuže da 
pokušava da utiče na rad jednog autonomnog organa kakav je REM.  
 Predlog Proglasa za poštovanje zakonitosti u medijskoj sferi usvojen je sa jednim 
uzdržanim glasom, pa će Proglas biti objavljen na veb sajtu Udruženja i prosleđen je 
medijima.  
 Povodom naredne tačke dnevnog reda koja se odnosila na rezultate glasanja za 
izbor predsednika Nezavisnog udruženja novinara Srbije reč je dobio Fahrudin 
Kladničanin koji je učesnicama i učesnicima Skupštine saopštio da je odštampano 169 



glasačkih lističa a da je pre početka Skupštine registrovano ukupno 112 učesnica i 
učesnika Skupštine, od čega je njih sto troje iskoristilo pravo glasa.  
 -Od 103 glasačka listića 96 je bilo za predloženog kandidata dok je nevažećih bilo 
sedam listića (dva su prazna - nije zaokružen kandidat, na dva listića je napisano 
„protiv“, a tri listića su bila skroz preškrabana), tako da je Izborna komisija konstatovala 
da je Željko Bodrožić reizabran na funkciju predsednika Nezavisnog udruženja novinara 
Srbije – naveo je Kladničanin. 
 Reč je dobio Željko Bodrožić koji se zahvalio na ukazanom poverenju obećavši 
da će se i u narednom mandatu truditi da se unapredi rad Udruženja i što više članica i 
članova angažuje u radu NUNS – a. 
 
 
 
U Beogradu                                                                                   Zapisničar 
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